
 
 

Protokół Nr 1/24 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

z dnia 13 maja 2024 r.  

 

 

Ad. 1. 

 W sali posiedzeń  1. posiedzenie Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego o godzinie 1400 

otworzył i prowadził Pan Jacek Foksiński Przewodniczący Zarządu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego. 

Ad. 2. 

Na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu Przewodniczący 

Zarządu stwierdził, że frekwencja członków Zarządu wynosi 100%. Nieobecna była Pani Katarzyna 

Orłowska Sekretarz Powiatu. Dodatkowo obecny był Pan Wojciech Kwiatkowski Radny Rady 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego, Pan Mariusz Trojanowski Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 

Golubiu-Dobrzyniu oraz Pani Martyna Malinowska Inspektor Wydziału Techniczno-Inwestycyjny tut. 

Starostwa.  

 

Ad. 3. 

Nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. Przewodniczący poprosił o dodanie 

dwóch punktów : 

3.1. Pan Mariusz Trojanowski – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu  

*przedstawienie stanu obiektów mostowych na terenie powiatu golubsko-dobrzyńskiego, zapoznanie z 

wystąpieniem pokontrolnym Najwyższej Izby Kontroli w tym zakresie oraz wybór obiektu 

mostowego do ewentualnej modernizacji, w tym do przygotowania dokumentacji projektowej; 

*przedstawienie zestawienia sprzętu będącego na wyposażeniu ZDP w Golubiu-Dobrzyniu oraz 

przedstawienie ewentualnych potrzeb w tym zakresie.  

3.2. Podjęcie decyzji w sprawie wyboru dróg w ramach naboru z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  

Wstępne propozycje dotyczą dwóch odcinków dróg: 

1. Droga nr 2111C Ostrowite-Skępsk-Golub-Dobrzyń (odcinek około 5km) 

2. Droga nr 2134C  Działyń-Klonowo (odcinek około 1 kilometra) 

3.3. Informacja Skarbnika Powiatu o finansowaniu realizowanych inwestycji; 

3.4. Informacja Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego o stanie realizacji inwestycji; 

3.5. Informacja Skarbnika Powiatu o możliwości zaciągnięcia pożyczki w BGK na sfinansowanie 

realizacji programu naprawczego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu; 

3.6. Wystąpienie do Prezes Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu i Rady Nadzorczej 

Szpitala z zapytaniem o stan wdrożenia działań restrukturyzacyjnych w Szpitalu w okresie  

od 1 stycznia 2024 r. do 6 maja 2024 r. po wykonanym audycie; 

3.7. Przekazanie członkom Zarządu Powiatu audytu oraz programu naprawczego Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu. 

Wyrażono zgodę na dodanie ww. punktów do porządku obrad. W związku z powyższym 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie 1. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad. 

3.1. Pan Mariusz Trojanowski – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu  

*przedstawienie stanu obiektów mostowych na terenie powiatu golubsko-dobrzyńskiego, zapoznanie z 

wystąpieniem pokontrolnym Najwyższej Izby Kontroli w tym zakresie oraz wybór obiektu 

mostowego do ewentualnej modernizacji, w tym do przygotowania dokumentacji projektowej; 

*przedstawienie zestawienia sprzętu będącego na wyposażeniu ZDP w Golubiu-Dobrzyniu oraz 

przedstawienie ewentualnych potrzeb w tym zakresie.  

3.2. Podjęcie decyzji w sprawie wyboru dróg w ramach naboru z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  



 
 

Wstępne propozycje dotyczą dwóch odcinków dróg: 

1. Droga nr 2111C Ostrowite-Skępsk-Golub-Dobrzyń (odcinek około 5km) 

2. Droga nr 2134C  Działyń-Klonowo (odcinek około 1 kilometra) 

3. Droga nr 2131 C Plebanka-Radomin na odcinku Radomin-Łubki. 

3.3. Informacja Skarbnika Powiatu o finansowaniu realizowanych inwestycji; 

3.4. Informacja Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego o stanie realizacji inwestycji; 

3.5. Informacja Skarbnika Powiatu o możliwości zaciągnięcia pożyczki w BGK na sfinansowanie 

realizacji programu naprawczego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu; 

3.6. Wystąpienie do Prezes Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu i Rady Nadzorczej 

Szpitala z zapytaniem o stan wdrożenia działań restrukturyzacyjnych w Szpitalu w okresie  

od 1 stycznia 2024 r. do 6 maja 2024 r. po wykonanym audycie; 

3.7. Przekazanie członkom Zarządu Powiatu audytu oraz programu naprawczego Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu. 

4. Uchwały Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego:   

4.1. w sprawie upoważnienia Kierownika Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Golubiu-Dobrzyniu do składania oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy 

dotyczącej wykonania naprawy pękniętej powierzchni papy termozgrzewalnej na dachu budynku; 

4.2. w sprawie powierzenia Staroście Golubsko-Dobrzyńskiemu wykonywania czynności 

zastrzeżonych dla kierownika zamawiającego oraz innych czynności określonych w ustawie z dnia 

11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych; 

4.3. w sprawie powierzenia Wicestaroście Golubsko-Dobrzyńskiemu wykonywania czynności 

zastrzeżonych dla kierownika zamawiającego oraz innych czynności określonych w ustawie z dnia 

11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych. 

5. Sprawy różne:  

5.1. Pani Marzena Baczyńska – Zastępca Dyrektora ds. Planowania Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Bydgoszczy – odpowiedź w sprawie interpelacji w sprawie remontu drogi 

wojewódzkiej nr 569 relacji Golub-Dobrzyń-Dobrzejewice oraz budowy drogi rowerowej  

na odcinku Olszówka-Okonin; 

5.2. Pan Piotr Wiśniewski – Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 im. Anny Wazówny w Golubiu-

Dobrzyniu – prośba o wyrażenie zgody na zatrudnienie osoby do sprzątania nowej hali sportowej; 

5.3. Pan Tomasz Smoliński – Zastępca Wójta Gminy Zbójno – uchwała Rady Gminy w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w formie dotacji celowej na 

realizację zadania pn. ,,Remont drogi powiatowej nr 2134C Działyń-Klonowo odcinek III km 4+518-

km 4+848”; 

5.4. Najwyższa Izba Kontroli Delegatura w Bydgoszczy – wystąpienie pokontrolne – Gospodarka 

majątkowo-finansowa Szpitala Powiatowego sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu oraz nadzór samorządu 

powiatowego nad jego działalnością; 

5.5.  Komisja przetargowa – prośba o podjęcie decyzji o unieważnieniu postępowania lub 

zwiększeniu kwoty na realizację zadania ,,Roboty budowlane w budynku ewidencyjnym przy  

ul. Kilińskiego 31 w Golubiu-Dobrzyniu”. 

5.6. Pan Marcin Nowak – Koordynator Biura Informatyki i Bezpieczeństwa Informacji – prośba 

o podjęcie decyzji w sprawie kontynuacji wydawania gazety powiatu golubsko-dobrzyńskiego. 

6. Wolne wnioski.                                                                                         

7. Zakończenie posiedzenia.    

 

 Pan Jarosław Molendowski zabrał głos odnośnie punktu 3.2. Członek Zarządu zwrócił się z 

pytaniem do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu o możliwość 

wyremontowania ok. 400 metrowego odcinka drogi w Wielkiej Łące. Nadmienił, że mieszkańcy 

zgłaszają zły stan drogi i zapytał o możliwości jej naprawy. Pan Jarosław Molendowski powiedział, że 

nie musi to zostać wykonane w tym roku jeśli nie będzie takiej możliwości.  

Pan Mariusz Trojanowski odpowiedział, że z uwagi na tak krótki odcinek mógłby zostać wykonany 

jako odcinek próbny przy pojawieniu się takiej możliwości na terenie Gminy Kowalewo Pomorskie, 

tj. jeśli będzie remontowana droga na terenie tej gminy a inwestycja będzie zakładała odcinek próbny. 

Kolejna możliwość to wykonanie tego odcinka ze środków własnych.  



 
 

Kolejny wniosek złożony przez Pana Jarosława Molendowskiego dotyczył ścieżki rowerowej na 

terenie Gminy Kowalewo Pomorskie. Poinformował, że jest po rozmowie z Burmistrzem Miasta 

Kowalewo Pomorskie, który planuje realizować inwestycję drogową z Bielska do Franksztyna i 

pozostanie niewyremontowany kawałek odcinka drogi powiatowej (około 20-50 m). Wspomniał, że 

droga ułatwiłaby mieszkańcom dojazd do sklepu. Pan Mariusz Trojanowski odpowiedział, że odcinki 

drogi powiatowej do 100 metrów są w stanie wykonać we własnym zakresie.  

 

Przewodniczący Zarządu rozpoczął porządek obrad od podjęcia uchwał Zarządu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego. 

 

Ad.4.1. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Golubiu-Dobrzyniu zwróciła się w msc. kwietniu 2024 r. z prośbą o upoważnienie do 

składania oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy dotyczącej wykonania 

naprawy pękniętej powierzchni papy termozgrzewalnej na dachu budynku. Przewodniczący Zarządu 

dodał, że środki zostały już zabezpieczone w budżecie.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika 

Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Golubiu-Dobrzyniu do składania oświadczeń 

woli związanych z zawarciem i realizacją umowy dotyczącej wykonania naprawy pękniętej 

powierzchni papy termozgrzewalnej na dachu budynku. 

 

Ad.4.2. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że zachodzi konieczność podjęcia uchwały w sprawie 

powierzenia Staroście Golubsko-Dobrzyńskiemu wykonywania czynności zastrzeżonych dla 

kierownika zamawiającego oraz innych czynności określonych w ustawie z dnia 11 września 2019 r. 

Prawo zamówień publicznych. Uchwała ma na celu zapewnienie prawidłowej dynamiki przebiegu 

procedur przetargowych. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie powierzenia Staroście Golubsko-

Dobrzyńskiemu wykonywania czynności zastrzeżonych dla kierownika zamawiającego oraz innych 

czynności określonych w ustawie z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych. 

 

Ad.4.3. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie powierzenia Wicestaroście Golubsko-

Dobrzyńskiemu wykonywania czynności zastrzeżonych dla kierownika zamawiającego oraz innych 

czynności określonych w ustawie z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych. 

 

 

Przewodniczący Zarządu poprosił o przejście do punktu 3.1. porządku obrad i poprosił o 

zabranie głosu przez Pana Mariusza Trojanowskiego Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w 

Golubiu-Dobrzyniu.  

 

Ad.3.1. 

Pan Mariusz Trojanowski poinformował, że funkcję Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w 

Golubiu-Dobrzyniu pełni od 2015 roku. Sieć dróg powiatowych wynosi ponad 240 kilometrów, 6 

obiektów mostowych, 4 przepusty wielkowymiarowe. Poinformował, że zatrudnienie z jego osobą w 

ZDP wynosi 19 osób. Dodał, że jedna osoba będzie przechodziła w bieżącym roku na emeryturę ale 

posiłkuje się też osobą, która już jest na emeryturze (kierowca ciągnika). Do swojej wypowiedzi 

Dyrektor dołączył wykaz sprzętu ZDP w celu zobrazowania aktualnej sytuacji jednostki w tym 

zakresie. Sprzęt pozwala na chwilę obecną na wykonywanie zadań własnych ale Pan Dyrektor zwrócił 

się z prośbą o możliwość zakwalifikowania środków na odświeżenie sprzętu. Podał przykład 

ciężarówki z HDS, która jest już ,,mocno wysłużona” i jest to priorytet zakupowy. Ciężarówka, 

koparko-ładowarka, którą udało się w 2021 roku wziąć w leasing to sprzęty które są bardzo potrzebne 

do bieżącego wykonywania zadań. Dodał, że busy, które są na co dzień używane przez pracowników 

były kupione jakiś czas temu za niską cenę i są do tej pory użytkowane. Dlatego należałoby wziąć je 

też pod uwagę. Ciągnik, który udało się kupić trzy kadencje wstecz jako nowy, również kwalifikuje 



 
 

się już do wymiany. W zeszłym roku udało się odświeżyć kosiarkę. Dyrektor dodał, że załączył 

również do dokumentacji budżety jednostki z lat poprzednich (2022,2023) w celu zobrazowania 

sytuacji. W kwestii bieżącego utrzymania dróg, zadania są wykonywane w ramach jednostki za 

wyjątkiem zimowego utrzymania dróg, które jest wykonywane przez podwykonawcę. Bieżące 

remonty dróg są wykonywane w ramach budżetu przez pracowników ZDP. Następnie Dyrektor 

poprosił o zwrócenie uwagi na bazę ZDP. Nadmienił, że zarówno budynek administracyjny i 

warsztatowy wymagają remontu, dlatego zwraca się z prośbą o przeanalizowanie czy wyremontować 

budynek czy zmienić bazę lokalową. Wspomniał, że wcześniej były prowadzone rozmowy z 

Marszałkiem o wybudowaniu nowej bazy lokalowej ale odstąpiono od tego rozwiązania. Nadmienił, 

że w ramach oszczędności na bazę ZDP zwożone są materiały, które są następnie wykorzystywane na 

przykład jako gruz na pobocza.  

Pan Trojanowski zwrócił się z prośbą o przeanalizowanie utworzenia zasad współpracy z Zamkiem. 

Kilka razy w roku są organizowane różnego rodzaju imprezy, przy których wykorzystywany jest 

parking ZDP, transport lub wprowadzenie organizacji ruchu przez pracowników ZDP, np. przy 

Turnieju Rycerskim.   

Dyrektor ZDP zamieścił również do dokumentacji wystąpienie Najwyższej Izby Kontroli – 

utrzymanie i ochrona obiektów inżynierskich w ciągu dróg samorządowych. Kontrola dotyczyła 

obiektów mostowych. Należy wziąć pod uwagę remont obiektów mostowych, które nie spełniają 

parametrów i których ZDP nie jest w stanie wyremontować w ramach swojej działalności. Przykładem 

takiego obiektu jest most w Radzikach. Przy remoncie należy brać pod uwagę między innymi 

wymianę łożysk, odnowienie powierzchni malowanych. Jest to most na końcu powiatu, w pełnym 

zakresie po naszej stronie. Dodał, że po analizie geodezyjnej, skrzydło zewnętrzne leży po stronie 

powiatu rypińskiego dlatego według Dyrektora należałoby wziąć pod uwagę współpracę pomiędzy 

samorządami. Jeżeli pojawiłaby się możliwość wykonania remontu z celowej rezerwy Ministra to 

byłaby możliwość wyremontowania mostu ale również odcinka do pierwszego skrzyżowania. 

Przewodniczący Zarządu zaznaczył, że w pierwszej kolejności należałoby się zastanowić nad 

sporządzeniem ekspertyzy, która wskazałaby zakres remontu obiektu. Przewodniczący Zarządu 

zapytał, czy NIK miał wyznaczonego biegłego podczas kontroli. Pan Trojanowski odpowiedział, że 

NIK miał swojego biegłego do oceny.  

W kwestii dróg, Pan Dyrektor poinformował, że zakończona jest inwestycja Małszyce-Miliszewy, 

droga Wielkie Rychnowo-Kowalewo ma w chwili obecnej warstwę ścieralną, wykonywane są zjazdy 

a w dniu jutrzejszym zostaną wykonane odwierty kontrolne. Droga Działyń –Klonowo w tej chwili to 

rowy, poszerzenia. W kwestii pozostałych dróg do zaprojektowania, które pozostały do zrealizowania 

z wcześniej ustalonego rankingu to 2102C Mlewiec-Wielka Łąka, 2133C Sitno-Wielgie, na terenie 

Gminy Radomin wpisane było Bocheniec-Wilczewo, na terenie Gminy Golub-Dobrzyń Ostrowite-

Skępsk-Golub-Dobrzyń i na terenie Miasta Golub-Dobrzyń ul. Sokołowska. Pan Dyrektor powiedział, 

że po rozmowach z Panem Starostą jest propozycja, aby na terenie Gminy Radomin zamienić 

wskazaną powyżej drogę na drogę Plebanka-Radomin. Pan Trojanowski podziękował i zapytał, czy 

ktoś z obecnych ma do jego wypowiedzi pytania. 

Pan Roman Tasarz zapytał, czy powiat ma jakiekolwiek udziały w ul. Słuchajskiej. Pan Trojanowski 

odpowiedział, że powiat nie ma udziałów poza skrzyżowaniem. Pani Martyna Malinowska dodała, że 

Burmistrz Miasta przejął tę drogę w 2018 roku, złożył oświadczenie i przejął fragment niebitumiczny. 

Następnie nadmieniła, że jeśli ktoś jest zainteresowany to posiada mapę w tym zakresie.   

Przewodniczący Zarządu podsumował, że pilną sprawą, którą należy się zająć jest remont mostu w 

Radzikach i należałoby wykonać ekspertyzę, która wskaże zakres remontu. Pani Malinowska dodała, 

że jeśli chcielibyśmy w przyszłości skorzystać z dofinansowania z rezerwy celowej Ministra to 

warunkiem jest tam kompletna dokumentacja budowlana i nadmieniła, że nabory są w lutym. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że podejmą próby rozmów z powiatem rypińskim.  

Pan Roman Tasarz zapytał, czy omawiany most ma znaczenie wojskowe. Pan Trojanowski 

odpowiedział, że jak najbardziej, że jest to miejsce strategiczne, przejście przez Drwęcę na tamtym 

odcinku. Skarbnik Powiatu zapytał, czy kwota pół miliona złotych byłaby wystarczająca na remont 

mostu. Pan Trojanowski z Panią Malinowską odpowiedzieli, że około 4 do 5 mln. zł.  

Pan Trojanowski wspomniał, żeby mieć na uwadze także drogę przez Konstancjewo, która jest 

przygotowana i możnaby spróbować wykonać ją z Lasami. 



 
 

Pan Wojciech Kwiatkowski zapytał, czy remont mostu w Radzikach polegałby na wymianie przęseł 

czy pomalowaniu. Pan Trojanowski odpowiedział, że na wymianie. Dodał, że na chwilę obecną muszą 

być bariery wygradzające ale również barieroporęcz. Pan Kwiatkowski zapytał, czy nie byłoby taniej z 

kładkami dla pieszych. Pan Trojanowski odpowiedział, że być może tak, trzeba to przeanalizować i 

jednocześnie przypomniał, że na tym terenie jest Dolina Drwęcy. Pan Trojanowski dodał, że zdarza 

się, że słupy są podmywane.  

 

Przewodniczący Zarządu podziękował za wypowiedź Panu Trojanowskiemu i poprosił o zajęcie głosu 

przez Panią Malinowską i przedstawienie informacji o stanie realizacji inwestycji.  

 

Ad.3.4. 

 Pani Martyna Malinowska poinformowała, że inwestycja remontu drogi 2104 C Wielkie 

Rychnowo-Kowalewo Pomorskie realizowana jest na odcinku 4,2 km. Inwestycja jest w trakcie 

realizacji a termin wykonania to 8 lipca. Kwota realizacji zadania 4 163 010,01 zł. Okres gwarancji 

wynosi 5 lat. W ramach inwestycji Gmina Kowalewo Pomorskie zdeklarowała chęć przekazania 

dotacji celowej w kwocie 416 301, 00 zł. Aktualnie umowa na dotację przekazana jest do Gminy 

Kowalewo Pomorskie. Środki otrzymane z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 2 497 806,00 zł. 

 Kolejna inwestycja drogowa, która jest już po odbiorach technicznych – 2122 C Małszyce-

Miliszewy. Odcinek o długości 1,8 km. Kwota całkowita na roboty budowlane to 2 216 122,54 zł. 

Okres gwarancji 5 lat. Została przekazana dotacja celowa z Gminy Ciechocin w wysokości  

221 612, 25 zł. Pozyskano także dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości 

60% kosztów całkowitych robót budowlanych, czyli 1 329 673,00 zł.  

Kolejna inwestycja to remont drogi powiatowej nr 2134C Działyń-Klonowo. Jest to odcinek 

około 4 kilometrów. Kwota 3 688 775, 85. Okres gwarancji wynosi 5 lat. Pozyskano środki z 

Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych edycja PGR w wysokości 98% - 

3 615 000, 33 zł. Termin wykonania to 30 czerwca 2024 roku.  

Pani Malinowska wspomniała o dodatkowym odcinku 330 m na terenie Gminy Zbójno w 

ramach realizacji inwestycji na drodze 2134C Działyń-Klonowo za kwotę 192 773,60 zł. Okres 

gwarancji 5 lat. Gmina Zbójno zdeklarowała chęć przekazania dotacji celowej w wysokości 60 000,00 

zł, uchwała jest podjęta przez Gminę. Przewodniczący Zarządu, poinformował, że początkowa kwota 

deklarowana to 200 000,00 zł. Pani Malinowska wyjaśniła, że ustalenia były takie, że gminy 

przekazują zawsze 10%  kosztów całkowitych robót budowlanych. Przy tej inwestycji byłoby to 

prawie 400 000,00 zł. Deklaracja Gminy była taka, że będzie to 200 000,00 zł ale ostatecznie 

otrzymaliśmy podjętą uchwałę z kwotą 60 000,00 zł. Pan Trojanowski dodał, że w celu wykonania jak 

najdłuższego odcinka bitumicznego jak najmniejszym kosztem jest on wykonywany bez pobocza a 

pobocza są wykonywane przez Zarząd Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu. Pani Malinowska 

dodała, że tak jak wcześniej wspomniała była umowa, że każdy samorząd daje 10% kosztów 

całkowitych realizacji zadania. W tym przypadku główna inwestycja to ta dofinansowana z Polskiego 

Ładu. Dofinansowanie wynosiło 98 % więc po stronie powiatu zostaje kwota 73 775, 52 zł. W 

związku z tym, nie mogliśmy przyjąć od Gminy Zbójno deklarowanych środków w wysokości 

200 000,00 zł, ponieważ kwota otrzymana z dofinansowania wraz z deklarowaną kwotą z Gminy 

przewyższyłaby całkowitą kwotę zadania. Dlatego była propozycja, aby wykonać odcinek około 330 

m za kwotę 200 000,00 zł aby kwota przekazana została wykorzystana i tym samym odcinek 

wyremontowanej drogi byłby dłuższy. Podsumowując Pani Martyna powiedziała, że z Polskiego Ładu 

jest odcinek 3,6 km, dodatkowo 330 m z planowanej dotacji Gminy plus 300 m odcinka próbnego. 

Zostałby odcinek około 1 km do drogi wojewódzkiej oraz w centrum wsi w Wielgiem około 400 m.  

Pan Wojciech Kwiatkowski zapytał, czy Gmina Zbójno podała uzasadnienie zmniejszenia kwoty. Pani 

Malinowska odpowiedziała, że otrzymaliśmy uchwałę, w której została zawarta pomniejszona kwota, 

czyli 60 000,00 zł. Skarbnik Powiatu odczytał uzasadnienie uchwały przesłanej przez Gminę Zbójno. 

Przewodniczący Zarządu dodał, że deklaracja przekazania 200 000,00 zł była przekazywana przez 

Panią Wójt Gminy Zbójno do Starosty i Wicestarosty VI kadencji. Pani Wicestarosta była obecna na 

ostatniej sesji Rady Gminy Zbójno i była nieformalna zgoda radnych na przekazanie takiej kwoty. 

Natomiast po wyborach kwota zmalała do 60 000,00 zł. Przekaz ze strony Gminy był taki, że powiat 

może ogłaszać przetarg a Gmina przekaże kwotę 200 000,00 zł. Pan Wojciech Kwiatkowski 



 
 

stwierdził, że według niego jest to brak profesjonalizmu ze strony Pani Wicestarosty, ponieważ zleciła 

wykonanie zadania, na które nie miała zabezpieczonych środków, a tylko obietnicę.  

Pani Martyna Malinowska następnie przedstawiła inwestycje kubaturowe. Pierwsza z nich to 

,,Modernizacja infrastruktury edukacyjnej i sportowej Zespołu Szkół nr 1 w Golubiu-Dobrzyniu”. Jest 

to inwestycja na kwotę 16 667 948,03 zł. Otrzymaliśmy dofinansowanie Rządowego Funduszu Polski 

Ład Program Inwestycji Strategicznych w wysokości 13 585 000,00 zł. Inwestycja jest na etapie 

odbiorów. Jest w trakcie ukończenia, odbiór techniczny odbędzie się w dniu jutrzejszym.  

Kolejna inwestycja ,,Adaptacja zabytkowego budynku sądu w Kowalewie Pomorskim na Szkołę 

Muzyczną I stopnia – etap II”. Inwestycja aktualnie jest na kwotę 11 867 187,10 zł, otrzymane 

dofinansowanie to 8 350 000,00 zł z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 

Strategicznych. Inwestycja jest w trakcie realizacji. Na chwilę obecną termin wykonania to 31 stycznia 

2025 roku.  

Kolejna inwestycja, która jeszcze nie jest w trakcie realizacji a w chwili obecnej zlecone jest 

postępowanie przetargowe na Roboty budowlane w budynku znajdującym się w gminnej ewidencji 

budynków przy ul. Św. Mikołaja 6 w Kowalewie Pomorskim. W ramach inwestycji zostanie 

wymienione pokrycie dachowe. Planowana kwota wnioskowana to 1 020 500,00 zł, otrzymaliśmy 

1 000 000,00 zł z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  

Kolejna inwestycja to ,,Roboty budowlane w budynku ewidencyjnym przy ul. Kilińskiego 31 w 

Golubiu-Dobrzyniu”. Jest to inwestycja polegająca na wymianie okien, obróbkach blacharskich 

kominów, wyłazów dachowych. Kwota otrzymanego dofinansowania z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków to 400 000,00 zł a kwota złożona w postępowaniu przetargowym to 448 037, 09 

zł przez firmę NAT-BUD. W chwili obecnej postępowanie jest w trakcie realizacji.  

Kolejna inwestycja, która jest w trakcie realizacji to Rozbudowa z niezbędną przebudową istniejącego 

budynku Zespołu Szkół nr 2 w Golubiu-Dobrzyniu o salę sportową wraz z odnawialnymi źródłami 

energii. Inwestycja na kwotę 5 582 195,10 zł. Okres gwarancji 5 lat. Na zadanie uzyskaliśmy 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych w wysokości 

90%, tj. 5 023 975,59 zł. Termin wykonania zadania to 7 września 2025 r. Inwestycja w trakcie 

realizacji. 

Ostatnią inwestycją jest Poprawa efektywności energetycznej wraz z wymianą instalacji budynku 

Zespołu Szkół nr 2 im. Błękitnej Armii przy ul. Kilińskiego 31 w Golubiu-Dobrzyniu. W chwili 

obecnej jest przygotowywane postępowanie przetargowe. Kwota pozyskana to 3 333 400,00 zł. Z 

Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych kwota dofinansowania to 

3 000 000,00 zł.  

Pani Malinowska podziękowała i zapytała, czy ktoś zgłasza pytania. Przewodniczący Zarządu 

podziękował za omówienie inwestycji. 

Pan Wojciech Kwiatkowski zgłosił uwagę do drogi Małszyce-Miliszewy, że na drogę na bieżnikach 

wywożona jest bardzo duża ilość błota z pól. Następnie zapytał, czy możemy wpłynąć w jakikolwiek 

sposób na gminy, aby posiadały szczotkarki. Jeżeli rolnik wyjeżdża z pola, powinien pozostawić po 

sobie porządek na drodze. Pan Trojanowski powiedział, że można przeprowadzić spotkanie z gminą i 

porozmawiać w tym zakresie. Pan Roman Tasarz dodał, że prawo nakazuje zachowanie porządku.  

 

Przewodniczący Zarządu poprosił o przejście do punktu 3.3.  

 

Ad.3.3. 

 Skarbnik Powiatu przekazał członkom Zarządu Powiatu informację w wersji papierowej o 

finansowaniu inwestycji.  

 

Ad.3.2. 

 Przewodniczący Zarządu poprosił o podjęcie decyzji o wyborze drogi w ramach naboru z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Kwota dofinansowania wynosi około 50,60%. Przewodniczący 

Zarządu podkreślił, że ważne jest, aby modernizowana droga znajdowała się przy obiektach 

użyteczności publicznej, np. szkoła, świetlica, miała połączenie z drogami wyższej kategorii. Na tą 

chwilę dysponujemy dokumentacją techniczną na drogę 2134 C Działyń-Klonowo na odcinek około 1 

km i część w centrum wsi. Oprócz tej drogi Przewodniczący Zarządu zaproponował, aby przygotować 

dokumentację na kolejny odcinek drogi, ewentualnie aby aplikować o dofinansowanie na 



 
 

modernizację dwóch odcinków dróg powiatowych. Jest propozycja na drogę 2111C Ostrowite-

Skępsk-Golub-Dobrzyń, która wymaga remontu. Jedyny problem, który może się pojawić to droga w 

niektórych fragmentach nie ma uregulowanego stanu prawnego, niektóre fragmenty nie widnieją w 

naszej ewidencji dróg. Pani Malinowska potwierdziła, że niektóre fragmenty bitumicznej części drogi 

nie są zinwentaryzowane ale Wydział Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami 

zaktualizowałby mapy. Przewodniczący Zarządu nadmienił, że nie jest to pierwotny harmonogram 

remontu dróg, ponieważ doszła jedna droga w Gminie Golub-Dobrzyń i doszły po jednej drodze w  

Ciechocin i Mieście Golub-Dobrzyń, gdzie te dwa samorządy nie miały w pierwotnym rankingu 

swoich dróg. W Gminie Ciechocin została dopisana droga Małszyce-Miliszewy, która jest w trakcie 

realizacji, natomiast w Mieście Golub-Dobrzyń jest to ulica Sokołowska. W Gminie Golub-Dobrzyń 

została dopisana droga Ostrowite-Skępsk-Golub-Dobrzyń. Dwie drogi z rankingu wykonano: Nowa 

Wieś-Gałczewo oraz  Wrocki-Pusta Dąbrówka. W Gminie Kowalewie Pomorskie z pierwotnego 

rankingu dwa odcinki dróg są wykonane, natomiast Mlewiec-Wielka Łąka jest dodatkową drogą w 

stosunku do pierwotnego rankingu. Przewodniczący proponuje zamiast drogi Bocheniec-Wilczewo 

wyremontować drogę Radomin-Plebanka na odcinku Radomin-Łubki na terenie Gminy Radomin. Pan 

Sławomir Rożek zapytał, czy jest szansa na cały odcinek drogi. Przewodniczący Zarządu powiedział, 

że jest to droga od samego Radomina. W kwestii terenu miasta Golubia-Dobrzynia i ulicy 

Sokołowskiej Przewodniczący Zarządu zaproponował, aby wykonać zadanie dopiero po wykonaniu 

ronda. Pan Trojanowski powiedział, że jest to zasadne.  

Pan Wojciech Kwiatkowski poinformował, że w rozmowach dowiedział się, że miasto Golub-

Dobrzyń będzie chciało rozmawiać z województwem na temat zamiany ulicy Słuchajskiej na ulicę 

Toruńską. Zarząd województwa oddałby ulicę Toruńską a przejął ulicę Słuchajską. Nasza część ulicy 

Słuchajskiej również musiałaby zostać oddana do województwa.   

Zarząd Powiatu zatwierdził drogi wskazane do wpisania w ranking remontu dróg powiatowych.  

 

Ad.5.1. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się informacją Pani Marzeny Baczyńskiej – Zastępcy Dyrektora ds. 

Planowania Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy, która stanowi odpowiedź w sprawie 

interpelacji w sprawie remontu drogi wojewódzkiej nr 569 relacji Golub-Dobrzyń-Dobrzejewice oraz 

budowy drogi rowerowej na odcinku Olszówka-Okonin.  

 

Ad.5.2. 

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z pismem Pana Piotra Wiśniewskiego Dyrektora Zespołu 

Szkół nr 1 im. Anny Wazówny w Golubiu-Dobrzyniu, który zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody 

na zatrudnienie osoby do sprzątania nowej hali sportowej podjął decyzję, że wniosek zostanie 

przeanalizowany po rozmowach z dyrektorami jednostek. Temat zostanie omówiony z Panem 

Dyrektorem i następnie zostanie podjęta ostateczna odpowiedź.  

 

Ad.5.3. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z uchwałą Rady Gminy Zbójno w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w formie dotacji celowej na realizację zadania pn. 

,,Remont drogi powiatowej nr 2134C Działyń-Klonowo odcinek III km 4+518-km 4+848”. 

 

Ad.5.5. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o zwiększeniu środków na realizację zadania pn. ,,Roboty 

budowlane w budynku ewidencyjnym przy ul. Kilińskiego 31 w Golubiu-Dobrzyniu” i tym samym 

wybór najtańszej oferty, tj. firma NAT-BUD sp. z o.o., ul. Gdańska 8A/24, 87-100 Toruń, która 

opiewa na kwotę 448 037,09 zł brutto. Kwota przeznaczona na realizację zadania wynosiła 408 200,00 

zł.  

Ad.5.6. 

Przewodniczący Zarządu zwrócił się z pytaniem do członków Zarządu Powiatu, czy wyrażają 

zgodę na kontynuację wydawania wersji papierowej Gazety Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. Cena 

wydania 1 egz. to 1,01 zł brutto.  

Skarbnik Powiatu poinformował, że rocznie na gazetę przeznaczono kwotę 23 656,00 zł, 

natomiast na realizację umowy z Panem Kocimskim Studio AKI 36 900,00 zł.  



 
 

Pan Wojciech Kwiatkowski dodał, że w kwestii Studia AKI jest to bardzo duża kwota przy 

obecnych możliwościach nagrywania, korzystania z telefonu. Pan Roman Tasarz poparł Pana 

Radnego. Przewodniczący Zarządu powiedział, że możnaby się zastanowić, aby były to jednorazowe 

zlecenia.  

Zarząd Powiatu podjął decyzję o kontynuacji wydawania gazety w nakładzie 2 000 

egzemplarzy, natomiast umowa z Panem Kocimskim pozostaje do przeanalizowania.  

 

 

Pan Roman Tasarz wspomniał, że zbliża się Turniej Rycerski i należałoby ustalić zasady 

współpracy z Zamkiem, tj. organizacja ruchu, parkingi, które udostępnia Zarząd Dróg Powiatowych w 

Golubiu-Dobrzyniu.  

 

Pan Wojciech Kwiatkowski opuścił posiedzenie Zarządu.  

 

Pan Mariusz Trojanowski odpowiedział Panu Tasarzowi, że jeśli wystawi fakturę to środki wracają do 

powiatu a nie do ZDP. Zaproponował, aby zapisywać elementy współpracy, na przykład w przypadku 

użyczenia parkingu, wycenić taką usługę i rozliczyć się na przykład w formie użyczenia sali na sesję. 

Przewodniczący Zarządu poprosił Skarbnika Powiatu o sprawdzenie, czy otrzymaliśmy fakturę za 

wynajem sali na 25-lecie, która odbywała się na Zamku Golubskim. 

Pan Roman Tasarz zaproponował Dyrektorowi ZDP, aby przygotował cennik usług, które świadczy 

dla Zamku podczas imprez. 

Skarbnik Powiatu dodał, że PTTK wynajmuje od wielu lat gospodarstwo dla Zespołu Szkół nr 2 w 

Golubiu-Dobrzyniu więc ma stały dochód z naszej strony.  

Pan Roman Tasarz powtórzył, że prosi o uregulowanie zasad współpracy. 

 

Ad.5.4.; 3.7. 

Przewodniczący Zarządu poprosił o przejście do punktu, w którym zostanie przeanalizowane 

wystąpienie pokontrolne Najwyższej Izby Kontroli, której przedmiotem była gospodarka majątkowo-

finansowa Szpitala Powiatowego sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu oraz nadzór samorządu 

powiatowego nad jego działalnością. NIK może wydać ocenę pozytywną, negatywną lub ocenę w 

formie opisowej. W tym przypadku została wydana opinia opisowa. Na samym początku jest 

informacja, że sytuacja finansowa Szpitala w latach 2020-2023 uzasadniała przekazanie przez powiat 

środków 10 088,20 tys. zł w ramach dokapitalizowania, dopłat i objęcia udziałów, a także podjęcia 

innych działań wspierających. Wpływało to na możliwość kontynuowania działalności przez Szpital. 

Pomimo przekazania takich środków do Szpitala, NIK zarzuca niepodjęcie działań mających na celu 

zapewnienie właściwego nadzoru nad działalnością Szpitala. Głównym zarzutem jest brak w 

strukturze organizacyjnej wyodrębnionej komórki organizacyjnej, osoby, która sprawowałaby taki 

nadzór. Od momentu powstania Spółki, czyli od 2001 roku takiej komórki w Starostwie nie było. 

Na koniec wystąpienia pokontrolnego sformułowane są wnioski. Przewodniczący odczytał, że NIK 

nie formułuje uwag. Jednakże nie jest to ocena tak dobra, jak została przedstawiona przez Starostę VI 

kadencji na sesji Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. NIK sformułował trzy wnioski: 

1. Podjęcie działań w celu wzmocnienia nadzoru nad Szpitalem, w tym nad realizacją programu 

naprawczego. 

2. Terminowe i rzetelne rozliczanie dotacji. 

3. Podjecie działań w celu odzyskania kosztów ubezpieczenia ambulansów.  

Przewodniczący Zarządu poinformował, że pojęte są prace nad utworzeniem procedury nadzoru nad 

Szpitalem w Starostwie Powiatowym, planowane jest również w ramach struktury organizacyjnej 

wyodrębnienie zespołu osób, które będą zajmowały się nadzorem nad Szpitalem w zakresie zagadnień 

finansowych i prawnych. W kwestii drugiej uwagi, czyli terminowego i rzetelnego rozliczania dotacji 

Przewodniczący poinformował, że były uwagi pod adresem Starostwa, powiatu, że w sposób 

niewłaściwy rozliczano dotacje, które udzielane były Szpitalowi, w tym również pożyczki. 

Przewodniczący wyjaśnił, że nieprawidłowości te nie wynikały z zaniedbań ze strony powiatu, tylko 

ze strony Szpitala. To Szpital rozliczał się w sposób niewłaściwy, nieterminowy z dotacji oraz z 

udzielonych pożyczek. W kwestii trzeciego wniosku – Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że są to 

karetki, które zostały pozyskane przez powiat, są na majątku powiatu ale zostały oddane w użyczenie 



 
 

Szpitalowi. W związku z tym koszt ubezpieczenia ambulansów powinien pokrywać Szpital, a 

pokrywał powiat. Skarbnik Powiatu dodał, że noty księgowe zostały już wystawione.  

W wystąpieniu pokontrolnym są także uwagi, dotyczące lat 2020-2021, kiedy Szpital wygenerował 

stratę, która oscylowała w granicach 2 mln zł. W związku z taką stratą, nie były podejmowane analizy, 

które wyjaśniłyby przyczyny straty, czego jest wynikiem i jakie działania należy podjąć, aby nie były 

generowane w przyszłości. Rozmowy były prowadzone na posiedzeniach Zarządu Powiatu, komisjach 

Rady Powiatu, sesjach ale nie było to w żaden sposób udowodnione i sformalizowane. Rok 2022 to 

jedyny rok, kiedy Szpital odnotował zysk. Wynikał głownie z tego, że były realizowane procedury 

związane ze zwalczaniem epidemii. Przewodniczący Zarządu poinformował, że w wystąpieniu 

przedstawiono straty w latach 2019-2023. W roku 2019 – 1 887,8 tys. zł, 2020 rok – 1 856,8 tys. zł, 

2021 rok – 6 181,5 tys. zł, 2023 rok – 4 996,8 tys. zł. W 2020 rok powiat zlecił wykonanie audytu w 

Szpitalu, który rozpoczął się w roku 2022 i był przez dłuższy okres czasu, ponieważ ówczesny Prezes 

Szpitala utrudniał dostęp do dokumentów. Później nastąpiły zmiany w spółce w 2023 roku w marcu 

prezes został odwołany, w tym czasie został oddelegowany do pełnienia funkcji prezesa ówczesny 

Przewodniczący Rady Nadzorczej, została zatrudniona główna księgowa. W czerwcu 2023 r. na 

stanowisko Prezesa Szpitala została powołana Pani Sylwia Kulewska, która nadal pełni obowiązki. 

Audyt został ukończony w 2023 roku, na początku 2024 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

Zdrowia, Sportu i Turystyki, przedstawicieli Szpitala i Zarządu Powiatu. Przewodniczący powiedział, 

że chciałby, aby w dniu dzisiejszym podjąć decyzję o wystosowaniu do Pani Prezes i Rady Nadzorczej 

zapytanie w poniższym zakresie: 

1) Czy Rada Nadzorca/Prezes Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu zapoznała 

się z treścią audytu i programu naprawczego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-

Dobrzyniu? 

2) Jakie działania naprawcze przewidziane w programie naprawczym wdrożono oraz jakie są w 

trakcie realizacji, na jakim są one etapie? 

3) Jakie podjęto działania restrukturyzacyjne przewidziane w programie naprawczym i na jakim 

są etapie?   

4) Jakie zrealizowano rekomendacje przewidziane w programie naprawczym, na jakim etapie 

jest ich realizacja? 

5) Czy podjęto jakieś inne działania w celu poprawy sytuacji finansowej Szpitala Powiatowego 

Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu?   

Następnie Przewodniczący Zarządu poprosił o zapoznanie się z audytem, który został przekazany 

członkom Zarządu Powiatu.  

Pan Mariusz Trojanowski i Pani Martyna Malinowska opuścili posiedzenie Zarządu.  

Pan Roman Tasarz zapytał, skąd bierze się tak duże zadłużenie Szpitala. Przewodniczący Zarządu 

odpowiedział, że odpowiedź na to pytanie jest zawarte w audycie i są tam opisane przyczyny, które 

mogły spowodować zadłużenie.  

Przewodniczący Zarządu poinformował, że zorganizuje posiedzenie Zarządu, na które zostanie 

zaproszona Pani Prezes i Rada Nadzorcza Szpitala. 

Pan Jarosław Molendowski zwrócił uwagę, że zapoznając się z wystąpieniami pokontrolnymi należy 

czytać i analizować je wnikliwie, ponieważ niektóre uwagi nie są napisane wprost. Należy 

przeanalizować jakie działania należy podjąć. Dodał, że warto by było porównać nasze wystąpienie z 

wystąpieniem, które otrzymał Szpital. Przewodniczący Zarządu poinformował, że otrzymał od Pani 

Prezes Szpitala wystąpienie, które wpłynęło do Szpitala i jest tam wymienionych więcej 

nieprawidłowości. Pan Molendowski zapytał, czy Biuro Prawne przeanalizowało już wystąpienie. 

Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że w tej chwili otrzymaliśmy tylko wystąpienie pokontrolne, 

jednostka ma trzy tygodnie na odpowiedź, trafia ona na kolegium NIK i podejmowana jest decyzja, 

czy uwzględniają odpowiedź i w jakim zakresie.  



 
 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że na dzień dzisiejszy wymagalne zobowiązania, 

które powinny być już spłacone a nie są, ponieważ są przykładowo zawarte ugody, porozumienia 

opiewają na kwotę około 25 mln zł.  

Ad.3.5. 

 Skarbnik Powiatu poinformował, że pojawiła się propozycja z Banku Gospodarstwa 

Krajowego, aby powiat zaciągnął pożyczkę około 25 mln zł, ponieważ Szpital nie jest wiarygodnym 

partnerem dla Banku. Około 4,5 mln zł miałoby pokryć ujemny bilans, czyli ujemny fundusz Szpitala. 

Natomiast około 20,5 mln zł byłoby w formie udzielenia pożyczki Szpitalowi, którą Szpital w 

przyszłości oddawałby do powiatu. Pożyczka byłaby również przeznaczona na to, aby Szpital mógł 

spłacić swoje zobowiązania i być może zostałaby nadwyżka na inwestycje. Uzyskaliby płynność 

finansową. Szpital zapłaciłby składki ZUS i podatek, gdzie jest układ ratalny. Przewodniczący dodał, 

że szczególnie ważne są zobowiązania ZUS, Urząd Skarbowy i inne publiczno-prawne.  

Pan Sławomir Rożek zapytał, czy jest inne rozwiązanie. Skarbnik Powiatu odpowiedział, że nie 

uzyskamy takich środków z innego podmiotu niż BGK. Przewodniczący Zarządu podsumował, że 

zakładając, że otrzymamy pożyczkę z BGK i zanim ją przekażemy do Szpitala to trzeba sporządzić 

umowę, która zagwarantuje nam bieżący dostęp do dokumentów.  

Pan Sławomir Rożek zwrócił się z pytaniem, czy pożyczka znacząco wpłynie na sytuację i zdolność 

powiatu. Skarbnik Powiatu, powiedział, że będzie miało to duży wpływ.  

 

Pan Roman Tasarz opuścił posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Dodał, że poziom zadłużenia w stosunku do dochodów na koniec bieżącego roku planowo 

przekroczyłby 54%, na przyszły rok przekroczyłby poziom 78%, rok 2026 około 79%, w 2030 roku 

spadłoby do około 57%.  

Skarbnik Powiatu poinformował także członków Zarządu, że zaciągnięcie pożyczki wymagałoby 

także zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. Wieloletnia Prognoza Finansowa z 2021 roku 

obejmowała lata do 2040 roku. Aktualna jest skrócona do 2038 roku. Teraz wymagana by była 

Wieloletnia Prognoza Finansowa do 2042 roku, którą należy wysłać do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w celu uzyskania oceny. Skarbnik Powiatu dodał, że istnieje niebezpieczeństwo, że 

powiat poręcza a Szpital musi ograniczyć swoją działalność w taki sposób, żeby koszty były mniejsze 

od przychodów, aby w przyszłości mieć  środki dla powiatu na spłatę kapitału plus odsetki. W chwili 

obecnej Szpital jest nam winny 2 mln zł pożyczki plus rozliczenia, np. z wynajmu pomieszczeń.  

Pan Jarosław Molendowski zapytał, jaki dług będzie miał Szpital. Skarbnik Powiatu odpowiedział, że  

jeśli Szpital dostałby środki od nas to byliby w stanie spłacić swoje zobowiązania. Pan Molendowski 

zapytał, w jakim czasie Szpital zwróci nam te środki. Skarbnik Powiatu odpowiedział, że musieliby 

zwrócić do powiatu około 20,5 mln zł. Dodał, że spłatę planuje do 2042 roku. Pan Molendowski 

zapytał, czy mamy gwarancję, że środki będą do nas wpływały. Skarbnik Powiatu odpowiedział, że 

kalkuluje spłatę od 2027 roku, od 656 000,00 zł.  

Pan Molendowski zauważył, że Szpital nawet po zmianie Prezesa nadal generuje straty. 

Przewodniczący Zarządu nadmienił, że sytuacja finansowa nadal jest słaba ale organizacyjnie jest 

poprawa, co wynika z wystąpienia NIK.  

Pan Molendowski zapytał, czy możemy rozpatrywać restrukturyzację spółki, na przykład postawienie 

spółki w stan likwidacji. Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że w ramach wspomnianej 

restrukturyzacji są cztery możliwe formy. Forma ta pozwoliłaby Szpitalowi świadczyć usługi 

komercyjne.  

Przewodniczący Zarządu poinformował, że może pojawić się problem z rozliczeniem ostatniej 

inwestycji dotyczącej Oddziału Chorób Płuc i Gruźlicy. Dodał, że jest od pewnego czasu pracownik w 

Starostwie Powiatowym, który pomaga Szpitalowi w tym zakresie. Poprzedni Prezes Szpitala z 

opóźnieniem składał wnioski o zwrot środków. Dodatkowo pojawia się problem ewentualnego 

podwójnego finansowania pewnych nakładów z powiatu i środków unijnych.  

Przewodniczący Zarządu zaproponował, aby wskazać termin odpowiedzi Pani Prezes i Radzie 

Nadzorczej na wcześniej wymienione pytania do dnia 21 maja 2024 roku. Zarząd Powiatu wyraził 

zgodę.  



 
 

 Pan Molendowski zwrócił uwagę, że wspominane 25 mln zł osłabi sytuacje finansową 

powiatu i obniży możliwości działań. Pan Wicestarosta potwierdził i zgodził się z wypowiedzią Pana 

Molendowskiego.  

Pan Sławomir Rożek zapytał, czy nie ma możliwości zaciągnięcia pożyczki w mniejszej kwocie, np. 

10 lub 15 mln zł. Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że w najgorszym przypadku będzie 

analizowana część kwoty. Pan Jarosław Molendowski zapytał, kto jest dyrektorem do spraw 

medycznych w Szpitalu. Przewodniczący odpowiedział, że jest to lekarz z oddziału wewnętrznego. 

Pan Molendowski zaproponował, aby może lekarze zaproponowali jakieś rozwiązanie systemowe. 

Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że za mało jest oddziałów zabiegowych w stosunku do 

zachowawczych. Szpital powinien wykonywać więcej procedur wysoko płatnych. Są również 

zalecenia, aby zmniejszyć ilość łóżek, ponieważ są niewykorzystane. Pan Rożek potwierdził, że nie 

powinno się generować kosztów, które nic nie wnoszą.  

 Przewodniczący Zarządu podsumował, że do 21 maja 2024 roku Pani Prezes i Rada 

Nadzorcza otrzymają czas na udzielenie odpowiedzi na wystosowane pismo a w dniu 24 maja br. 

odbędzie się posiedzenie Zarządu Powiatu o godzinie 12.00, na którym obecna będzie Pani Prezes i 

Rada Nadzorcza. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zwołanie posiedzenia Zarządu Powiatu.   

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Zarządu zapytał, czy ktoś z obecnych zgłasza wnioski. Wniosków nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu podjął decyzję o zakończeniu posiedzenia. 

 

Ad. 7.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zakończyło się o 1620. 

 

Przewodniczący Zarządu –  Jacek Foksiński   ……………………………… 

Wicestarosta           - Zbigniew Warnel   ……………………………… 

Członek Zarządu    - Jarosław Molendowski  ……………………………… 

Członek Zarządu     - Sławomir Rożek   ……………………………… 

Członek Zarządu        - Roman Tasarz    ……………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Sporządziła: Emilia Pęcak 

Inspektor Wydziału Organizacyjnego 

i Spraw Społecznych 

 

Sprawdził: Bartłomiej Arentowicz 

Inspektor Ochrony Danych 


